



**TEKS UCAPAN
'MAJLIS JASAMU DIKENANG'**

**OLEH
YANG BERBAHAGIA DATO' MOHAMMAD IZAT HASAN
KETUA PENGARAH RISDA**

TEMPAT: DE' PALMA, AMPANG
TARIKH : 27 MAC 2009 (JUMAAT)
MASA : 8.00 MALAM

Yang Berusaha Saudara Pengerusi Majlis,

Yang Berbahagia Dato' Haji Ali Nordin bin Wahiduddin,
Timbalan Ketua Pengarah (Pembangunan) RISDA serta Yang
Berbahagia Datin Leeza bt Laili

Yang Berbahagia Dato' Hj. Wan Mohamad Zuki bin Hj. Mohamad
Timbalan Ketua Pengarah (Pengurusan & Korporat)
Merangkap Pengerusi J/Kuasa Induk Majlis

Tn. Hj. Kamaruddin bin Mohamed Shah, Pengurus Besar ESPEK

Yang Berbahagia Dato' Ramli bin Mohd. Kassim, Mantan
Timbalan Ketua Pengarah merangkap wakil pesara ,

Pengarah-Pengarah Bahagian, Pengarah-Pengarah Negeri,

Pengurus-pengurus Besar Anak Syarikat,

Yang diraikan Pesara-pesara RISDA dan Penerima-penerima
Watikah kenaikan pangkat

Seterusnya Tuan-tuan dan Puan-puan yang dihormati sekalian.

3

Alhamdulillah, marilah sama-sama kita memanjatkan kesyukuran ke hadrat Allah S.W.T., kerana dengan limpah izin dan rahmatnyaNya dapat kita berkumpul di sini bagi sama-sama menjayakan 'Majlis Jasamu Dikenang dan Penyampaian Watikah kenaikan pangkat RISDA' untuk meraikan 309 orang rakan-rakan seperjuangan yang telah pun melangkah ke dunia persaraan setelah tamat perkhidmatan dan juga yang telah bersara secara pilihan iaitu dari tempoh Oktober 2007 sehingga Mac 2009. Pada malam ini juga, Pengurusan RISDA akan menyampaikan watikah kenaikan pangkat kepada seramai 94 orang yang telah pun naik pangkat mulai Januari 2008 sehingga Januari 2009. Terlebih

4

dahulu saya bagi pihak Pengurusan RISDA memohon ribuan maaf kerana mengadakan Majlis ini agak lewat bagi yang telah bersara lebih awal.

Bagi pihak Pengurusan RISDA, saya ingin merakamkan setinggi-tinggi penghargaan kepada pesara-pesara RISDA iaitu 116 orang yang bersara wajib dan 193 orang yang bersara secara pilihan, yang telah menabur bakti dan berjasa kepada perkhidmatan awam dan RISDA khususnya. Segala sumbangan dan jasa yang telah diberikan adalah tidak ternilai dan akan tetap di kenang. Sesungguhnya perkhidmatan yang telah ditunjukkan selama ini

5

begitu bermakna sekali terutama dalam misi RISDA untuk memperkasa masyarakat pekebun kecil yang maju dan berdaya tahan.

Tuan-tuan dan Puan-puan,

Bagi kebanyakan orang yang sudah terbiasa bekerja, suatu kelainan pasti akan terasa tatkala menjelang pagi. Jika kebiasaannya selepas subuh akan bersiap untuk ke tempat kerja, tetapi kini 'skrip' bagi seorang pesara sudah jauh berbeza.

6

Namun tidak juga dinafikan bahawa, bagi mereka yang sudah melalui alam pekerjaan selama lebih 30 tahun, rasa 'ingin' untuk merehatkan diri kini sudah tiba waktunya. Suasana 'pergelutan' di jalanraya dengan melalui keadaan sesak atau 'jem' tentulah menjadikan usia kita seakan 'tua' di jalanan. Kesibukan tugas di tempat kerja juga kadangkala menyumbang dan menyebabkan seseorang merasa suatu tekanan yang sukar untuk digambarkan dengan kata-kata. Maka itu, alam persaraan begini bagi sesetengahnya seakan memiliki passport kebebasan yang hakiki !

7

Namun tidak juga dinafikan bahawa, ada kalangan yang lain yang merasa 'rindu' terhadap senario-senario seperti yang saya katakan tadi. Sebab itu, ada cerita yang timbul di mana terdapat kalangan pesara yang memulakan hari paginya yang baru, dengan membuat rutin-rutin seperti sebelumnya. Mereka seakan tidak dapat menerima situasi baru sebagai seorang 'pesara'. Namun, lama kelamaan pastilah ianya dapat dilenyapkan dan pupus sedikit demi sedikit.

Bagi kami di RISDA, persaraan tuan-tuan dan puan-puan itu merupakan suatu kehilangan. Keakraban yang dijalin sewaktu

8

masih dalam perjawatan, membuatkan setiap inci perbuatan atau perlakuan anda diingati oleh rakan-rakan anda terutama mereka yang akrab dengan anda, yang kadangkala pula ditiru ciplak identiti itu sebagai menggambarkan keakraban yang cukup intim.

Saya penuh yakin, melalui perancangan yang telah diatur, tuan-puan akan dapat melalui zaman peralihan ini kepada sesuatu yang bernilai positif. Mungkin juga sesetengahnya akan melakukan aktiviti pertanian dan perladangan hasil daripada pengalaman yang dikutip sewaktu masih bertugas dulu, ataupun

menjalankan perniagaan yang ada hubungkaitnya dengan sektor tersebut.

Bagi yang masih berkira-kira untuk melakukan sebarang usaha bagi menyambung kehidupan, saya berharap agar anda akan dapat meneliti sedalamnya apakah bidang tersebut sesuai dengan kemampuan diri. Ini kerana dalam keadaan sebegini, sebarang langkah yang silap diambil, akan memberikan impak yang besar kepada diri kita.

Sebagai peringatan bersama, saya harap agar kita tidak berjinak-jinak dengan skim 'Pak Man Telo' atau 'yang sewaktu' dengannya. Begitu juga kita harus elakkan diri kita daripada watak kanak-kanak yang kini didewasakan iaitu ALONG. Banyak contoh yang telah disebarluaskan oleh media massa, maka berhati-hatilah supaya kita tidak terjerat dengannya.

Hadirin yang dihormati sekalian,

Pada malam ini juga akan disampaikan 'Watikah Kenaikan Pangkat' kepada penerima-penerima kenaikan pangkat. Saya

11

bagi pihak RISDA, merakamkan ucapan setinggi tahniah dan syabas kepada tuan-tuan dan puan-puan semua. Sesungguhnya perlantikan ini adalah satu amanah yang menuntut kemantapan integriti, kecekapan, keikhlasan dan kecemerlangan dalam menjalankan tugas. Tentulah ianya akan menjadi pembakar semangat untuk kita terus menunjukkan prestasi yang lebih cemerlang demi menggapai visi, misi serta objektif organisasi yang menaungi kita ini.

Seringkali saya nyatakan bahawa semasa masih lagi dalam perkhidmatan, adalah menjadi kewajipan serta tanggungjawab

12

kita untuk melaksanakan perubahan dan penambahbaikan bagi meningkatkan lagi sistem penyampaian RISDA kepada pekebun kecil. Janganlah kita menyesal di kemudian hari kelak, iaitu apabila kita bersara dan tiada lagi dalam perkhidmatan, bahawa kita tidak melaksanakan sebaik-baiknya apa yang sepatutnya kita laksanakan kerana pada masa itu, semuanya telah terlambat.

Tuan-tuan dan Puan-Puan yang telah bersara mempunyai 'Kelebihan' kerana pernah berada dalam perkhidmatan RISDA dan sekarang ini di luar perkhidmatan pula. Mungkin apabila berada di luar, banyak kelemahan dapat di lihat, dan sehubungan

13

itu adalah menjadi kewajipan tuan-tuan dan puan-puan untuk memaklumkan kelemahan tersebut kepada rakan-rakan yang sedang berkhidmat supaya pembaharuan dan penambahbaikan yang sewajarnya boleh di ambil.

Oleh itu, bagi kita yang masih lagi dalam perkhidmatan, adalah menjadi tanggungjawab kita untuk mengambil tindakan yang sewajarnya terhadap segala aduan mahupun rungutan yang dikemukakan, tidak kira daripada rakan-rakan yang telah bersara mahupun daripada orang awam.

Sebagai Ketua Jabatan, saya tidak dapat menafikan bahawa saya begitu berbangga dengan pencapaian anda semua. Segala

14

kerja keras dan komitmen jitu anda telah memberikan pulangan yang berbaloi dan menjadikannya sebagai indikator terhadap apa yang diusahakan selama ini.

Saya mengucapkan terima kasih di atas kerjasama erat anda selama ini, dalam membantu saya menjayakan setiap merangka dan merencana program dan aktiviti untuk memacu RISDA hingga ke tahap hari ini. Dan saya percaya, bahawa ianya masih mampu ditambahbaik dan dipertingkatkan lagi dari semasa ke semasa ke arah mencapai kualiti perkhidmatan yang ditawarkan kepada setiap pelanggan kita.

15

Akhirnya kata, marilah kita bersama-sama sentiasa memanjatkan kesyukuran ke hadrat Allah SWT di atas segala nikmat dan rezeki kurniaanNya selama ini. Sekali lagi saya merakamkan setinggi-tinggi penghargaan kepada pesara-pesara RISDA. Segala jasa dan budi baik yang telah dicurahkan sudah pasti akan menjadi kenangan. Bagi Tuan-Tuan dan Puan-puan yang dilantik ke jawatan yang lebih tinggi, saya ucapkan selamat menjalankan tugas dengan penuh dedikasi dan berintegriti. Saya juga mengambil peluang keemasan ini untuk merakamkan setinggi syabas dan penghargaan kepada Y. Bhg. Dato' Haji

16

Wan Mohamad Zuki Mohamad, Timbalan Ketua Pengarah (Pengurusan dan Korporat) selaku Pengerusi Jawatankuasa Induk Majlis serta Ahli Jawatankuasanya yang telah berjaya menganjurkan program ini dengan begitu lancar dan baik sekali.

Kerjasama sepasukanlah yang telah menerbitkan kejayaan sebegini. Insya-Allah, jika kita meletakkan nilai kerjasama sepasukan dan sentiasa bersandarkan kepada 'Qaif' atau Kualiti, maka kita akan memperoleh impak kecemerlangan dalam sebarang tugas yang diamanahkan.

17

Semoga Majlis pada malam ini akan dapat dijadikan sebagai satu kenangan manis dalam sejarah kehidupan diri masing-masing.

Kata Johann Von Schiller :

Hanya mereka yang dapat melakukan kerja mudah dengan baik, dapat melakukan kerja sukar begitu mudah.

Sekian, Wabillahitaufik Walhidayah Wassalamualaikum Warrahamatullahi Wabarakatuh.

18